
Pořadové číslo 2/2023                    13. 6. 2023 

Zápis ze zasedání Školské rady 

 

Přítomni:  Ing. Barbora Krejzlová, Mgr. Hana Freibergová, Mgr. Ivana Jelínková, Mgr. Hana Neumanová  
 Hosté:     Mgr. Ivo Zálešák 

Omluveni: Ing. Jiří Křivánek, Mgr. Břetislav Štefan 

• Školská rada schválila úpravy v 15. verzi ŠVP – nový volitelný předmět Art, nový volitelný 
předmět Konverzace v Aj, úpravy učiva Fyziky, úpravy učiva v 6. ročníku Nj 

• Školská rada vzala na vědomí volitelné předměty pro 6. ročník – Německý jazyk, 
Přírodovědný seminář, Čtenářské dílny, Cvičení z matematiky, Konverzace v Aj, Art 
seminář a Sportovní hry 

 
Projednávané záležitosti 

1. Informace o stavu hospodaření školy. Stav státního rozpočtu, obecního rozpočtu, doplňkové činnosti a 
fondů. Viz příloha. 

2. Projekty v tomto školním roce  
Prevence školního neúspěchu – doučovatelé 
Obědy pro žáky ze sociálně znevýhodněných rodin 
Ovoce a mléko do škol 
Šablony III. 
Národní plán doučování 
Prevence digitální propasti 
Postupně budou nakoupeny ICT zařízení a programy pro zlepšení výuky. 
 
4. Informace o počtu zapsaných žáků. Do 1. ročníku bylo přijato 87 dětí, 17 rodičů požádalo o odklad 
školní docházky. Budou otevřeny 4. třídy 1. ročníku. V dodatečném zápisu pro ukrajinské děti byl přijat 
jeden žák do 1. ročníku. 
 
5. Informace o příměstských táborech, která škola bude pořádat o prázdninách. Uskuteční se sportovní 
tábory ve třech týdenních turnusech. 

6. Testování Kalibro se uskutečnilo. Viz příloha. Vlastní evaluace probíhá v současné době. Výsledky 
budou zveřejněny ve výroční zprávě a na příští říjnové schůzce školské rady.  

7. Škola se zúčastní dotačního programu Potravinová pomoc dětem v sociální nouzi. Rodiče musí doložit 
čestné prohlášení. Na základě toho budou školy podávat přihlášky do programu. Jedná se nový program, 
který nahrazuje dosavadní projekt. 

8. Rodilá mluvčí prodloužila smlouvu na další školní rok. Poděkování zřizovateli za finanční podporu a 
pronájem bytu. 

9. V jarním období proběhl zájezd do Anglie, první stupeň absolvoval školy v přírodě. Uskutečnily se dva 
lyžařské kurzy a přípravný kurz pro deváťáky. 

10. Škola si bude stanovovat pravidla, jak pracovat s AI. 

11. V současné době jsou všechny děti přijaté na střední školy. 

12. 29.9.2023 bude uděleno žákům ředitelské volno 

Příští setkání proběhne v tradičním říjnovém termínu. 

Zapsala Hana Neumanová 



 


